
Verksamhetsberättelse Discgolf 
Vi startade upp en discgolfsektion under våren 2024 där vi har kört en veckotävling 1 gång i 
veckan i 22 veckor. Vi var under 2024 ca 40 medlemmar varav majoriteten är nya medlemmar till 
Fjugesta IF. Fokuset förutom tävlingarna har varit att projektera den kommande discgolfbanan 
som vi ska bygga på Bergavallen.  

 

Sent 2024 så fick vi äntligt positivt besked på att vi får anlägga delar av banan på kommunens 
mark vilket möjliggör en ny 18-hålsbana. Vi har ansökt om pengar för byggandet från banken, 
Vindbonus och ska också söka från RF-sisu så fort vi blir medlemmar i riksidrottsförbundet.  

 

Fokus under 2025 blir att rekrytera nya medlemmar samt komma igång med byggandet av 
banan.  


